
 

Tröingebergs Vägförening 
 
 
Årsmöte 2009-02-09 
Vinbergs Bygdegård 
 
 
 
 
§ 1 Mötets öppnande 
Johan hälsade medlemmarna välkomna och förklarade mötet öppnat. 
 
§ 2 Val av ordförande för stämman 
Johan Svensson valdes till ordförande för mötet 
 
§ 3 Val av sekreterare för mötet 
Magnus Johansson valdes till sekreterare för mötet 
 
§ 4 Val av 2st justeringsmän 
Ulrika Einarsson och Magnus Taube valdes att justera protokollet 
 
§ 5 Mötets utlysande 
Inbjudan till mötet har skett med utskick till samtliga medlemmar, vilket godkändes av mötet. 
 
§ 6 Styrelsen och revisorernas berättelse 
Johan läste upp styrelsens årsberättelse samt revisorernas revisionsberättelse vilka godkändes 
av stämman. 
 
§ 7 Ansvarsfrihet för styrelsen 
Stämman beslutade att ge styrelsen ansvarsfrihet för det gångna året 2008. 
 
§ 8 Framställningar från styrelsen eller motioner från medlemmarna. 
Inkommen skrivelse redovisas under övriga frågor. 
 
§ 9 Ersättning till syrelsen och revisorerna 
Beslut på ersättning enligt tidigare mall. 
 
§ 10 Styrelsens förslag till utgifts och inkomstat samt debiteringslängd. 
Föreningens kassör Lennart Jonsson föredrog föreningens ekonomiska situation samt 
presenterade 2009 års budget. Denna godkändes av stämman. 
Stämman beslutade att låta medlemsavgiften baseras på procentsats på basbelopp. 
Procentsatsen beslutades till 1.1% 
 
§ 11 Val av styrelse, styrelseordförande och suppleanter. 
I tur att avgå, Johan Svensson och Lars Nilsson 
Omval på Johan Svensson (ordförande) 
Nyval Ulrika Einarsson (Ledamot) 
 
 



 
 
 
 
§ 12 Val av revisorer och suppleanter 
Omval Per Gruveus och Mats Andersson 
Suppleant Marianne Olsson 
 
§ 13 Val av valberedning 
Omval på Mikael Isaksson och Jan Lönnqvist 
 
§ 14 Övriga Frågor 
 
Vi diskuterade Bergåsavägen och konstaterade att ett mer kontinuerligt underhåll av vägen 
gällande gräs och lövbortagning vore önskvärt. 
 
Vi diskuterade även genomfartskylt på vägen och dess vara eller icke vara, Styrelsen 
undersöker. 
 
Önskemål öm högre hastighet på Tröingebergsvägen, vilket med bestämdhet tillbakavisas av 
mötet. 
 
Trasig port vid brandstation, repareras efter att åkericentralen minskat trafiken i området, 
åkericentralen anses även vara skyldig till nedkörningen. 
 
Hastigheten på vidablicksvägen diskuterades och önskemål framkom från boende utmed 
gatan att låta bekosta farthinder själv, av typ förhöjning som spikas tvärs gatan. Syrelsen tar 
med sig frågan. 
 
Inkommen skrivelse från boende på vidablicksvägen gällande den höga farten i området 
upplästes av Johan. 
 
Fartkamera i området: Hans-Erik informerad om styrelsens ansökan om att låna 
”fartkamera” som informerar om hastigheten för bilisten, samt ger ett diagram där man kan 
utläsa körmönstret på vägen. Kamera kan eventuellt vara tillgänglig i april månad. 
 
Diskussion om väggrind vid vägavsnitt Vidablicksvägen Tröingebergsvägen för att hindra 
genomfart. Styrelsen undersöker möjligheten 
 
Vi diskuterade vikten av att välja väg ur området så att man inte kör mer än nödvändigt i 
området och på så sätt minska trafikintensiteten. 
 
Asfaltering efter kommunens arbeten i området kommer att ske under sommaren. 
 
Styrelsen informerade om klassificering av lekplatserna i området, och arbetet med att utrusta 
dessa med säkra lekredskap. 
 
 
 
 



 
 
 
 
§ 15 Plats där protokollet hålls tillgängligt och justeras 
Hemma hos Magnus, torsdag V9 klockan 18.00 
 
§ 16 Mötets avslutning 
Johan förklarade mötet avslutat och tackade för visat intresse 
Medlemmarna bjöds på kaffe med dopp. 
 
 
 
 
Vid protokollet 
 
 
 
 
 
______________________ 
Magnus Johansson 
 
 
 
 
 
 
 
Justeras 
 
 
 
________________________                                                   _______________________ 
 
Ulrika Einarsson                                                                         Magnus Taube 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


